



致：香港棒球總會會員

香港棒球總會二十周年聚餐

香港棒球總會成立二十周年，謹訂於二零一四年一月十一日(星期六)下午七時正，假座香港銅鑼灣 加路連山道 喜運星酒家(南華體育會低層)舉行慶祝香港棒球總會二十周年晚宴。歡迎屬會/球隊/會員訂席留位，先到先得。本會有最後之座位數目分配權。棒總津貼是晚宴會，訂席者只須付\$1200(12位)或每位\$100。

訂席或留位，請填妥下列回條，連同劃線支票於十一月三十日前寄回香港棒球總會。

香港棒球總會 謹啟

二零一三年十月二十一日

香港棒球總會二十周年聚餐

< 回 條 >

截止日期: 2013 年 11 月 30 日

本會/本球隊/本人 _____ (會員編號: _____) 訂購二十周年聚餐席券；

* 屬會/球隊會員席 _____ 席，每席 1,200 元。

* 個人會員 _____ 位，每位 100 元。

現附上 _____ 銀行支票號碼 _____ 金額 \$ _____ 作為訂購席券之用。

(支票抬頭請寫“香港棒球總會有限公司”，並連同本回條，於十一月三十日前寄回或交回香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓 1003 室，香港棒球總會收。)

聯絡人姓名:

電 話:

電 郵:

日 期:



21 October 2013

To: Members of Hong Kong Baseball Association

Hong Kong Baseball Association - 20th Anniversary Banquet

We are pleased to invite you to attend the celebrating banquet for the 20th Anniversary of Hong Kong Baseball Association to be held at 7pm on Saturday, 11 January 2014 at Fortunatus Stella Restaurant, South China Athletic Association Sport Complex, 88 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong.

The banquet is subsidized by the Association. You may reserve a table for 12 at \$1200 or a seat at \$100 only. Reservation is done on a first-come-first-serve basis. The Hong Kong Baseball Association has the final right to allocate number of tables/seats.

For reservation, please complete the attached Reply Slip and return it to Hong Kong Baseball Association with a crossed cheque before 30 November 2013.

Regards,

Hong Kong Baseball Association

.....

Hong Kong Baseball Association -- 20th Anniversary Banquet
《Reply Slip》 Please return it by 30 November 2013

To: Hong Kong Baseball Association

Our * Club / Team / I would like to reserve * ONE table / _____ seat(s) in the Hong Kong Baseball Association 20th Anniversary Banquet, details as below:

Name of Club / Team / Participant:

Club Registration No./Membership No.:(if applicable)

Contact Person:

E-mail:

Telephone number:

Date:

Payment: HK\$

Bank/Cheque no.:

* Please delete which inappropriate.

Please make cheque payable to “The Hong Kong Baseball Association Limited” and crossed and return to Hong Kong Baseball Association, Room 1003, 1/F., Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong.